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Interpelacja

Na podstawie § 12 ust.3 Regulaminu obrad Rady Miasta Tychy zg}aszam

interpelację w sprawie: Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla
obszaru położonego w rejonie ul. Podleskiej, doliny potoku Mąkołowiec, granicY

administracyjnej miasta T}chy, graniry lasu oraz linii kolejowej w Tychach, do

spomąilzenia którego przystąpiono Z3lutego 201"/.;r. UCHWAŁĄ NR XVIl3S6ll2 RADY
MIASTA TYCHY.

W związku z informacjami jakie uzyskałem na posiedzeniu Komisji InicjatYw

Lokalnych i Ładu Przestrzennego Rady Miasta Tychy w miesiącu sierpniu br. jestem

zaniepokojony postępem prac nad qrmże planem.- 
Z mo@acji-prz}stąpienia do sporządzenia przedmiotowego planu, na posiedzeniu

KILiŁP dnia 20 lutego 2al2t. wynikała chęó zabezpięczenia interesu Miastą w młiązku z
wystpieniem właścicieli terenów o warunki zabudowy na tyrn obszarzeo ptzęz który w
obecnie jeszcze obowiąującym Studium z 2002t. ptzęz te tereny przebiega rezerwa terenu

pod dro§ę o charakterze ponad lokalnym oraz planowaną zmianąprzebiegu ul. Podleskiej łv
,*rvX"Źplanowanym dópięciem do nowego układu komunikacyjnego katowickiej dzielnicY

Podiesię oiaz planowanym przebiegiem nowej linii kolejowej wysokich prędkoŚci. Rada

Miasta podjęła uchwałę w celu przystąpienie do tego planu aby zńezpieczyĆ irrteres gminY,

przed niekontrolowaną zabudową na podstawie wydawanych decyzji o Warunkach ZabudowY

i Zagospodarowania Terenu, które nie uwzględniają zapisów Studium. W nłiązku z tW
proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące tematy:

- cry dla terenu objętego przyrtąlieniem zostały już wydane ostatecznę decYąe

ustalające warunki zabudowy?- 
_ kiedy zostanie wydana ostateczra decyzja lokalizacyjna nowej linii kolejowej która

może opóźńać przyjęcie planu i czy ta ona jest determinanĘ opóznĘącą pracę nad tYm

planem?
czy interes Miasta na pewno jest zńezpieczony w pełni? Gdyż od PrzYsĘPienia

upłynęło już 1.5 roku a prace nad nim nie są zaawansowane,
- czy ,ru p"rrró morywacją do przystąpienia dla tego planu było zabezpieczenie

interesu Gminy w zakresie komunikacji? skoro w notatce stanowiącej instrŃcje do

spotząńzańu ,ro*.go Studium datowanej na 15 lutego 201Lr widnieje Polecenie nie

wprowadzania przebiegu,,Obwodnicy Północnej" do Studium?
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